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Na prethodnih 11 skupova o akvakulturi ostvarena je
suradnja s 29 fakulteta, osam instituta, s dvije
akademije i nekoliko međunarodnih krovnih institucija
u području akvakulture, poput FEAP-a (Federation of
European Aquaculture Producers) i Eurofisha
(International Organisation for development of fisheries
and aquaculture in Central and Eastern Europe).



Do sada je predstavljeno je 276 znanstvenih radova, a
potaknuta su i dva doktorata koja su uspješno
obranjena te jedan patent. Sudionici skupa dolazili su iz
14 zemalja.

Uz znanstvene referate na savjetovanju su na inicijativu
HGK-Udruženja ribarstva i prerade ribe donošene i
strateške odluke te smjernice o stanju, mogućnostima i
perspektivama akvakulture Republike Hrvatske.



Međunarodni gospodarsko-znanstveni skup o 
akvakulturi (MGZSA), najznačajniji je susret 

gospodarstvenika, znanstvenika, državne uprave i 
ostalih povezanih sudionika iz područja akvakulture u 

Republici Hrvatskoj. 



Skup je posvećen prikazu stanja i utvrđivanja bitnih 
tehnoloških, gospodarskih i znanstvenih spoznaja i 
rješenja (genetika, patologija, nutricionizam…) nužnih 
za uspješan razvoj hrvatske akvakulture. 

Uz prikaz novih tehnoloških i znanstvenih spoznaja, 
iskustava uzgajivača i kroz dijalog s državnom upravom, 
u sadašnjem vremenu, potiče na učinkovitije 
iskorištenje sredstava iz raspoloživih i budućih alokacija 
Europskih strukturnih i investicijskih fondova. 



Ovaj gospodarsko-znanstveni skup u Vukovaru je i
prilika za promišljanje o potencijalima akvakulture kao
gospodarske grane (u tradicionalnom ekstenzivnom ili
u tehnološki naprednijem intenzivnom uzgoju u RAS i
kaveznim sustavima), koja bi Hrvatskoj, ali i Slavoniji i
Vukovaru, mogla vratiti ulogu važnog proizvođača
hrane.



Kako dalje

Skup bi se održavao svake druge godine u trajanju od 
dva dana, raspoređen u plenarne sjednice sa 
zajedničkim sadržajima na početku i kraju rada.

Između plenarnih sjednica, pod pretpostavkom 
znatnog odaziva sudionika, rad bi se odvijao u dvije 
sekcije, Znanstvenoj i Tehnološko-ekonomskoj.



Kako podići značaj Skupa - vizija

Dobrom suradnjom za znanstvenim i tehnološkim 
institucijama, objavom znanstvenih i stručnih radova u 
priznatim časopisima.

Dizanjem na međunarodnu razinu, posebno za zemlje 
srednje Europe i zemlje iz okruženja. Suradnjom sa 
odgovarajućim EU i drugim međunarodnim institucijama 
(Eurofish,EAS, FEAP…).

Osiguranje financijske podrške kroz fondove ministarstva, 
EU institucija, sponzorstva, kotizacija(?) i sl.



Alternativa ?

Razvoj Skupa kao međusobnog susreta proizvođača i 
resorne državne administracije? To ne bi imalo smisla 
jer se nešto slično već odvija na godišnjim skupštinama 
udruženja proizvođača.

Predlaže se prva varijanta unapređenja tradicionalnog 
Skupa uz korištenja dosadašnjeg pozitivnog iskustva i 
svih raspoloživih resursa (ljudskih, institucijskih, 
financijskih…)


